
                                                                     

 

 

 
LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA  PÄÄTÖKSIÄ 1/2012 
 
Aika: to 19.1.2012 klo 17.30 
Paikka: Domus-Areenan kokoushuone 
 
Läsnä: Jarmo Sillanpää puheenjohtaja 

Olli Pitkänen  jäsen 
Mikko Leppämäki jäsen 
Irina Talvinen jäsen  
Maarit Leppikoski jäsen  
Jarkko Littunen jäsen  
Ville Alanen  jäsen  
Leena Pietilä  jäsen, rahastonhoitaja  
Tommi Pietiäinen valmennuspäällikkö 
Pekka Lehto  taloudenhoitaja 
Mari Topi-Hulmi sihteeri 

 
 

Poissa: Harri Rastas  jäsen 
Toni Nurminen jäsen 
Sami Reunanen jäsen 
 
 
 

 
Valmennusasiat 

Ensi kauden pelaajakartoitus ollaan aloittamassa. Kartoituksen perusteella mietitään tulevan 
kauden joukkueet. Tämän jälkeen aloitetaan keskustelut valmentajien kanssa. 

Girls Hockey Day pidetään 18.2. 

Edustuksen pelissä 28.1. kiekkokoulu esittäytyy ensimmäisellä erätauolla. 

 

Rakettimyynti 

Rakettimyynti ylitti asetetun tavoitemyynnin, sillä myyntipaikkoja oli tänä vuonna kaksi 
vähemmän. Joukkueita pyydetään pikaisesti miettimään halukkuuttaan rakettimyyntiin 
jatkossa. Tämä edellyttää uuden vastuuhenkilön nimeämisen. Uusi vastuuhenkilö pitää löytyä 
seuraavaan johtokunnan kokoukseen mennessä. Muussa tapauksessa yhteistyö Rakettitukun 
kanssa irtisanotaan.  

 

Välitilinpäätös 

Pekka Lehto esitteli seuran välitilinpäätöksen. Välitilinpäätöksestä puuttui 99-joukkueen tiedot.  

 

Kausijulkaisu 

Kausijulkaisutoimikunta ei ole vielä kokoontunut. Ville Alanen yhdessä Olli Rantalan kanssa 
hoitavat toimikunnan kutsumisen koolle. 



                                                                     

 

 

 

Joukkueiden asiat 

98 joukkue osallistui 6.1.2012 loppiaisturnaukseen Pirkkalassa. Joukkue pitää oman 
turnauksen 14.4.2012. 

01-joukkue ei osallistu kausijulkaisumainosten myyntiin. Joukkueen kahvilavastaavana on 
kevätkauden Hanna Ruohonen. Joukkue järjestää oman turnauksen 21.4. 

97-joukkueelle myönnettiin lupa käyttää omia autoja kevätkauden pelimatkoilla. 

 

Muut asiat 

Sairaalan vieressä oleva Rockets-mainos on kärsinyt myrskytuhoja. Pekka Lehto kysyy 
tarjousta Pekka Tunttuselta uuden mainoksen tekemisestä. 

00-joukkue tarvitsisi muutamia pelipaitoja. Paitoja pitäisi olla, pyydetään tietoja 
varustevastaavalta. 

 


